



ET EKSEMPEL: DEM PÅ GULVET

AN EXAMPLE

20 Minuten auf der geschlossenen psychiatrischen Station aus der Perspektive der Pflegekräfte. Emma muss sich in kürzester Zeit um Personalengpässe, eine zu frühe Entlassung, eine selbstmordgefährdete Patientin, eine überforderte neue Kollegin und mehr kümmern. Im hektischen Klinikalltag bleibt für die Menschen keine Zeit. Beklemmendes, sensibel inszeniertes Protokoll einer fatalen Überforderung.

Twenty minutes in a closed psychiatric facility from the perspective of the nurses. During a very short period of time, Emma has to deal with a shortage of staff, a premature release, a suicidal patient, an overwhelmed new colleague, and more. The hectic everyday life of the clinic leaves no time for people. An oppressive, sensitively staged protocol of a fatal overload.

Selma Sunniva, als Musikerin bekannt als Selma Judith, studierte an der ELO Film School der Aalto-Universität Helsinki und an der Filmschule Super16 in Kopenhagen. „Et Eksempel“ ist ihr dritter Kurzfilm und wurde bereits mehrfach ausgezeichnet.

Selma Sunniva, whose stage name as a musician is Selma Judith, studied at the ELO Film School at Aalto University in Helsinki and at Copenhagen's Super16 film school. "An Example" is her third short film and has already won several awards.

Dänemark 2022, 26 Min., dän. OF, engl. UT

R: Selma Sunniva
 K: Loui Ladegaard
 D: Benedikte Hansen (Emma), Carla Eleonora Feigenberg (Alberte), Amira Jasmina Jensen (Asiya), Frederikke Dahl Hansen (Camilla), Rudi Köhnke (Stefan)
 P: Christian Lønhart, isaac